

橫琴粵澳深度合作區稅務線上研討會

Webinar - Guangdong-Macao In-Depth Cooperation Zone in Hengqin Tax Updates 2024-08-13

合辦機構 Co-hosted by :



澳門註冊會計師公會

Associação de Contabilistas Registados de Macau
Macau Society of Registered Accountants

日期及時間 Date and time	2024 年 8 月 13 日，晚上 7:00 – 8:30 13 August 2024, 7:00 pm – 8:30 pm
語言 Language	廣東話 Cantonese
費用 Fee	澳門註冊會計師公會會員：澳門元壹佰元正 ACRM Member: MOP 100 非會員：澳門元壹佰伍拾元正 Non Member: MOP 150
證書 Certification	出席了是次線上研討會百分之九十或以上之人士可獲頒發出席證書 Certificate will be issued to participants for attending 90% or above of the webinar.

本次線上研討會重點 Webinar Highlights

是次研討會，主講嘉賓將就以下內容向與會者進行分享：

- 橫琴粵澳深度合作區(“深合區”)財稅優惠政策解讀分析
- 如何有效利用深合區財稅優惠政策
- 深合區財稅優惠政策應用場景示例

In this seminar, the speaker will share the following with participants:

- Interpretation and analysis of fiscal and tax preferential policies in Guangdong-Macao In-Depth Cooperation Zone in Hengqin (“Cooperation Zone”)
- How to effectively make use of the preferential fiscal and tax policies in the Cooperation Zone
- Examples of application scenarios of fiscal and tax preferential policies in the Cooperation Zone

關於演講者 About the Speaker



姚恒先生現任德勤華南區企業稅務服務部合夥人。

姚先生在協助建立稅務風險內控體系、解決稅務爭議方面有豐富的經驗，協助多個跨國企業和中國企業建立與完善稅務風險內控體系和優化商業模式。加入德勤前，姚先生在深圳市國家稅務局工作了 17 年。

Mr. Tony Yao is currently a tax partner of Deloitte China in Southern Region.

Mr. Yao has extensive experience in assisting in the establishment of tax risk internal control systems and resolving tax disputes, assisting many multinational enterprises and Chinese enterprises to establish and improve tax risk internal control systems and optimize business models. Prior to joining Deloitte, Mr. Yao worked in the tax authority in Shenzhen for 17 years.

橫琴粵澳深度合作區稅務線上研討會

Webinar - Guangdong-Macao In-Depth Cooperation Zone in Hengqin Tax Updates 2024-08-13

合辦機構 Co-hosted by :



澳門註冊會計師公會

Associação de Contabilistas Registados de Macau
Macau Society of Registered Accountants

報名表 (請用正楷填寫)

Enrollment Form (Please use block letters)

電郵 Email: acrm@acrm.org.mo

姓名 (先生/小姐/女士)

Full name (Mr. / Miss/ Ms.)

會員

Member

非會員

Non-member

職位

Position

機構名稱

Organization

手提電話

Mobile

電郵

Email

如有任何查詢，歡迎致電 (853) 2855 3380

請在填妥報名表，連同研討會報名費用存入澳門註冊會計師公會的中國銀行澳門分行戶口 (18-01-01-10-050-1889) 的人數紀錄，並於 2024 年 8 月 5 日或之前電郵至 acrm@acrm.org.mo 予澳門註冊會計師公會。

是次線上研討會的連結將於活動開始的兩日前發送至參加者的電郵，請使用報名表內的電郵地址登入線上研討會平台以便記錄出席情況。

For further information, please contact (853) 2855 3380

Please send the filled enrolment form with the deposit record to the email of Macau Society of Registered Accountants (acrm@acrm.org.mo) on or before 05 Aug 2024. The fees should be paid by transferring to Macau Society of Registered Accountants' account opened in the Bank of China Macau branch. (Account number: 18-01-01-10-050-1889)

The link to join the webinar will be sent to the participant's email two days before the webinar. Please use the registered email account in this enrolment form to login the webinar platform for recording the attendance.